
Vážený pane zastupiteli,  

 o obsahu každého jednotlivého vydání rozhoduje šéfredaktorka (statut HPZ, čl. 5, odst. 
2).  Obsah konzultuje s Redakční radou tak, aby odpovídal dlouhodobé koncepci. 
Obraťte se tedy, prosím, na Redakční radu a tlumočte jí svůj podnět. Může tak učinit 
kdokoliv ze zastupitelů i občanů. Nicméně osobně se domnívám, že by bylo 
prospěšnější občanům na stránkách HPZ představit nové vedoucí odborů, tak aby 
věděli, na koho a v jakých věcech se mohou obracet. Nepamatuji si též, že by kdy 
v minulosti byl v HPZ uveřejněn rozhovor s někým ze zaměstnanců, který po řadě let 
působení na Úřadě tento opustili. Krom toho jste již jeden rozhovor s paní Brzkovskou 
uveřejnil, částečně také na stránkách HPZ. Považoval bych to tedy v tomto směru za 
redundantní.  
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